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Z Á P I S N I C A 

z 15. plánovaného verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkých Úľanoch, 

konaného dňa 20. novembra 2024 

 

Prítomní členovia OZ: Mgr. Rita Bicsan Sztraka, Zoltán Borovský, , Mgr. Katalin Lancz 

Bózsing, Zoltán Lencsés, Kristián Lipták, Bc. Sandra Machová, Zoltán Máriš, Ing. Ján Rudolf 

PhD. , Kristián Sercel a Ing. Pavol Száraz.  

 

Neprítomná poslankyňa:   Mgr. Ildikó Danišová – ospravedlnená - PN  

Starosta obce:   Ing. František Gőgh, DBA  

Prednostka OcÚ:    Mgr. Zuzana Metzner, MBA 

Hlavná kontrolórka obce:  Mgr. Mária Tomovičová 

Zapisovateľka:   Alžbeta Szárazová 

Hostia - občania:   Viď prezenčnú listinu  

 

K bodu 1)  programu - Otvorenie zasadnutia  
  

 15. plánované  verejné  zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce 

Ing. František Gőgh, DBA, privítal poslancov OZ, ako aj ostatných prítomných. Konštatoval, 

že OZ je uznášania schopné, nakoľko je prítomných 8 poslancov. Dodal, že poslankyňa Ildikó 

Danišová sa ospravedlnila, nakoľko je práceneschopná. Poslanci Zoltán Lencsés a Kristián 

Sercel budú meškať, ale prídu na zasadnutie OZ. 

 Ďalej konštatoval, že poslanci boli písomne pozvaní a dostali aj program rokovania 

v dostatočnom časovom predstihu. Predložil návrh programu rokovania, ktorý bol uvedený 

v pozvánke. 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie  

4. Kontrola plnenia uznesení 

Informácia o dodržiavaní VZN č.3/2020 o parkovaní na verejných priestranstvách 

obce Veľké Úľany    

5. Návrhy a pripomienky občanov 

6. Interpelácia poslancov 

7. Rozbor hospodárenia Obce Veľké Úľany k 30.9.2024 

8. Čerpanie finančného rozpočtu rozpočtových a príspevkových organizácii Obce Veľké 

Úľany k 30.9.2024 

9. Návrh na vytvorenie opravnej položky k nevymožiteľným pohľadávkam 

10. Návrh na prevod vlastníctva nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa (pozemok KN-C parc. č. 177/2 , novovytvorená parc. č. 177/10, 

parc. č. 177/4  na ulici Hlavnej k budove súp. č. 585 a 586 ) 

11. Návrh na vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže za účelom prenájmu pozemkov  ( orná 

pôda ) v katastrálnom území Nové Osady 
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12.  Žiadosť o odkúpenie pozemku, časti parcely KN-C č. 1190/72 

13.  Návrh na vyhlásenie výberového konania na obsadenie funkcie štatutára PO VPS  

14.  Návrh na zámenu nehnuteľností  a uzavretie zámennej zmluvy v k.ú. Veľké Úľany  

15.  Žiadosť nájomcu kúpaliska o dotáciu na prevádzkovanie kúpaliska Modrá perla.   

16. Diskusia 

17. Záver  

 

Pán starosta požiadal poslancov o pripomienky k programu rokovania. Nakoľko neboli žiadne 

pripomienky, dal hlasovať o prijatí programu.  

Za hlasovalo všetkých 8 prítomných poslancov. Pán starosta konštatoval, že program 

rokovania  bol jednohlasne prijatý. 

 

K bodu 2) programu - Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 

Starosta obce určil za zapisovateľku Alžbetu Szárazovú a za overovateľov zápisnice 

poslancov Mgr. Katalin Lancz Bózsing a a Ing. Jána Rudolfa PhD. 

  

K bod 3) programu – Voľba návrhovej komisie  
 

Starosta obce navrhol do návrhovej komisie poslancov: Mgr. Ritu Bicsan Sztraku, Zoltána 

Borovského  a Zoltána Máriša.  

 

Poslanci návrh schválili jednohlasne. Za hlasovalo všetkých 8 poslancov. 

 

K bodu 4) programu – Kontrola uznesenia 
 

 Pri kontrole uznesení pán starosta konštatoval, že na predošlom zasadnutí bola uložená 

v rámci uznesení 1 úloha a to uznesenie č. 143 - OZ/2024 bod č. 10, písmeno b) – OZ ukladá 

obecnému úradu zabezpečiť znalecký posudok na určenie všeobecnej hodnoty pozemkov pod 

bytovými domami súp. č. 585 a 586. 

Konštatoval, že táto úloha bola splnená a bližšie sa s tým budú zaoberať v bode 10) tohto 

zasadnutia.  

 Ďalej konštatoval, že na predošlom zasadnutí bola ustanovená komisia na 

vypracovanie podmienok  verejnej obchodnej súťaže a na vyhodnotenie verejnej obchodnej 

súťaže na predaj 46 ha ako aj na priestory a pozemky terajšieho PO VPS. Uviedol, že komisia 

už začala pracovať a dňa 10.10.2024 mali zasadnutie. Obecný úrad začal s prípravou brožúry, 

ktorá bude poskytnutá pre záujemcov. Zároveň požiadal prednostku obecného úradu, aby 

poslala zápisnicu zo zasadnutia všetkým poslancom. 

 Ďalej konštatoval, že uznesenie č. 160-OZ/2022, bod. č. 13) písmeno i) zo dňa 

29.12.2022 podávať každé dva mesiace  „Informáciu pre OZ Obce Veľké Úľany 

o dodržiavaní VZN č.3/2020 o parkovaní na verejných priestranstvách obce Veľké Úľany“ je 

stále platné a poriadková služba vypracovala na toto zasadnutie správu za obdobie september 

– október 2024, ktorú poslanci dostali písomne. 
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 Zároveň sa opýtal, či má niekto pripomienky k predmetnej správe. Zo strany 

poslancov neboli žiadne otázky, ani pripomienky. 

 Pán starosta ďalej navrhol, aby predmetné uznesenie bolo zrušené a namiesto toho by  

poriadková služba by mala predkladať správu raz ročne alebo polročne, o celej činnosti 

poriadkovej služby, nakoľko oni nemajú za úlohu kontrolovať len parkovanie vozidiel na 

verejných priestranstvách, ale majú oveľa širšiu činnosť – kontroly na cestách, chodníkoch, 

respektíve podať správu aj o počte výjazdov atď. 

 Zároveň otvoril k tejto téme diskusiu, do ktorej sa ako prvý prihlásil poslanec Zoltán 

Máriš, ktorý uviedol, že navrhuje, aby poriadková služba podávala správu o svojej činnosti 

obecnému zastupiteľstvu polročne.  

 Ďalej sa prihlásil poslanec Kristián Lipták, kto sa stotožnil s návrhom pána Máriša 

a tiež navrhol podávať širšiu a komplexnejšiu správu polročne. 

 Pán starosta ešte doplnil ich návrh, aby sa správa podávala vždy na júnovom 

a decembrovom zasadnutí OZ. 

 Následne požiadal členku návrhovej komisie Ritu Bicsan Sztraku o prečítanie návrhu 

uznesenia k tomuto bodu. 

 

Uznesenie č. 151 - OZ/2024 bod č. 4 písmeno a) 

 

    Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 

     informáciu poriadkovej služby pre OZ Obce Veľké  

     Úľany o dodržiavaní VZN č. 3/2020 o parkovaní na 

     verejných priestranstvách za obdobie september –  

     október 2024 

 

Uznesenie č. 151 - OZ/2024 bod č. 4 písmeno b) 

 

    Obecné zastupiteľstvo ukladá  

     poriadkovej službe obce predkladať v polročných  

     intervaloch, a to v mesiaci jún a december  komplexnú 

     správu o činnosti poriadkovej služby, zároveň zruší 

     uznesenie obecného zastupiteľstva č. OZ 160-OZ/2022 

     bod č. 13 písmeno i)  

 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené. Za hlasovalo všetkých 8 poslancov. 

 

Správa poriadkovej služby o parkovaní vozidiel tvorí prílohu zápisnice. 

 

Po prerokovaní tohto bodu prišiel na zasadnutie poslanec Zoltán Lencsés. 
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K bodu 5) programu – Návrhy a pripomienky občanov 

 
Tento bod rokovania pán starosta ani neotvoril, lebo na zasadnutí OZ neboli prítomní občania 

len pracovníčky OcÚ. 

 

K bodu 6) programu – Interpelácia poslancov 
 

 Pán starosta otvoril ďalší bod rokovania a požiadal poslancov, aby sa do interpelácie 

prihlásili. Prihlásila sa poslankyňa Katalin Lancz Bózsing a poslanec Kristián Lipták. 

 Poslankyňa Katalin Lancz Bózsing sa informovala, či na verejné obchodné súťaže, 

ktoré boli schválené na predošlom zasadnutí sa niekto prihlásil, či boli záujemcovia. Ďalšia jej 

otázka sa týkala rekonštrukčných prác na I. poschodí obecného úradu, že čo všetko sa 

prerobilo. 

 Na prvú časť jej otázky odpovedal pán starosta, kto uviedol, že ohľadne 46 ha mal 

dvoch záujemcov, ktorí sa informovali telefonicky. Pre nich poskytol informáciu, že všetky 

podmienky budú spracované v brožúrke. Zároveň im vysvetlil aj dopravnú situáciu ohľadne 

pozemkov. 

 Ohľadne druhej verejnej obchodnej súťaže – PO VPS povedal, že oslovil miestnych 

developerov, ale zatiaľ nikto neprejavil konkrétny záujem. 

 Na druhý dotaz poslankyne odpovedal, že bol podaný projekt na Ministerstvo financií 

na modernizáciu a zariadenie kancelárskych priestorov na I. poschodí. Projekt bol úspešný 

a obec získala dotáciu 9 731 €, k čomu mala prispieť z vlastných zdrojov vo výške 5 %, t.j. 

486 €. Dodal, že veľa práce vykonali pracovníci PO VPS nad rámec svojej pracovnej náplne. 

Veľmi vysoko hodnotil ich prácu, šikovnosť a ochotu a vyslovil im aj takým spôsobom 

poďakovanie. Zároveň požiadal prednostku OcÚ, Zuzanu Metzner, aby podrobnejšie uviedla, 

čo všetko sa urobilo.    

 Prednostka OcÚ Zuzana Metzner uviedla, že z týchto finančných prostriedkov bola 

zabezpečená výmena podlahovej krytiny v 8 kanceláriách, kancelárie boli vymaľované a  

a boli vymenené celkom alebo čiastočne aj 40 ročné nábytky v jednotlivých kanceláriách. 

 Následne sa prihlásil poslanec Kristián Lipták, ktorý sa informoval, že tí dvaja 

záujemcovia, ktorí sa prihlásili z akej oblasti boli. Druhá jeho otázka smerovala k cyklotrase, 

kde v dňoch 17. a 18. októbra 2024 bola vykonaná kontrola a spísané nedostatky, že v akom 

štádiu je riešenie tejto záležitosti a zároveň sa informoval aj ohľadne cyklochodníka na ulici 

Štefana Majora. 

 Pán starosta odpovedal, že nakoľko záujemcovia sa prihlásili len telefonicky,  

nezaoberali sa hlbšie s problematikou. Odpovedal im, že informácie budú zverejnené už 

v spomenutej brožúre. 

Ohľadne cyklotrás požiadal o odpoveď svojho zástupcu. 

 Poslanec Pavol Száraz odpovedal, že po vykonaní kontroly odišiel list do podniku 

STRABAG dňa 21.10.2024. Odpoveď prišla a 6.11.2024. Niektoré závady uznali a niektoré 

nie. Medzitým sa ozval subdodávateľ firmy, že ak to počasie dovolí závady odstránia. 

 Pán starosta ešte dodal, že v súvislosti so cyklotrasou bola následná kontrola z VÚC, 

a kontrolóri okrem toho, že prekontrolovali všetky doklady ohľadne I. etapy, prešli aj celú 
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cyklotrasu a keď videli, že niektoré nedostatky sú vyznačené, z čoho bolo zrejmé, že sa obec 

zaoberá s touto problematikou, tak hovorili o postoji obce veľmi uznanlivo.  

Nakoľko už iné pripomienky neboli pán starosta uzavrel tento bod rokovania. 

 

Počas prerokovania tohto bodu prišiel na zasadnutie poslanec Kristián Sercel. 
 

K bodu 7) programu  - Rozbor hospodárenia Obce Veľké Úľany k 30.9.2024 
 

 Pán starosta otvoril ďalší bod rokovania. Konštatoval, že materiál s dôvodovou 

správou ako aj stanoviskom Komisie finančnej a správy obecného majetku poslanci dostali 

písomne. Zároveň odovzdal slovo svojmu zástupcovi, predsedovi finančnej komisie Pavlovi 

Szárazovi, aby tlmočil stanovisko finančnej komisie.  

 Pavol Száraz informoval poslancov, že komisia podrobne prerokovala rozbor 

hospodárenia za trištvrte roka na svojom zasadnutí dňa 11.11.2024. Nakoľko poslanci dostali 

všetky materiály písomne, upriamil pozornosť len na dôležité body. Konštatoval, že väčšina 

položiek hospodárenia sa plní podľa rozpočtu. 

Bežné príjmy obce sú splnené vo výške 4 047 039,00, čo je 79,02% . 

Bežné výdavky sú vo výške 1 431 336,00 , čo je 68,18%  

Kapitálové príjmy obce sú splnené nižšie len 153 788,00, čo je 26,28%  

A k tomu priemerne sa plnia aj kapitálové výdaje, ktoré sú vo výške 80 997,00, čo je  22,14%.  

Záverom tlmočil stanovisko komisie v nasledovnom znení: „Nakoľko komisia finančná a 

správy obecného majetku pri Obecnom zastupiteľstve Obce Veľké Úľany nemala žiadne 

výhrady ani pripomienky k Rozboru hospodárenia k 30.09.2024 navrhuje Obecnému 

zastupiteľstvu schváliť Rozbor hospodárenia Obce k 30.09.2024 bez výhrad.“ 

 Následne pán starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu, do ktorej sa z poslancov nikto 

neprihlásil, preto pán starosta požiadal členku návrhovej komisie o prečítanie návrhu 

uznesenia k tomuto bodu.  

 

Uznesenie č. 152 - OZ/2024 bod č. 7 

 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

     rozbor hospodárenia Obce Veľké Úľany k 30.9.2024 

 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené, za hlasovalo všetkých 10 poslancov. 

 

Rozbor hospodárenia obce, ako aj dôvodová správa a stanovisko finančnej komisie tvoria 

prílohu zápisnice. 

 

K bodu 8) programu - Čerpanie finančného rozpočtu rozpočtových 

a príspevkových organizácii Obce Veľké Úľany k 30.9.2024 

 

 Pán starosta konštatoval, že aj k tomuto bodu dostali poslanci materiály dostatočnom 

časovom predstihu. Zároveň opätovne odovzdal slovo Pavlovi Szárazovi, aby tlmočil 

stanovisko finančnej komisie. 
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 Pavol Száraz informoval poslancov, že na predmetnom zasadnutí finančnej komisie sa 

podrobne zaoberali aj s hospodárením príspevkových a rozpočtových organizácií obce. 

Konštatoval, že čerpanie u príspevkových a rozpočtových organizácií vo výdajovej časti je 

v súlade s rozpočtom. Preto navrhol schváliť čerpanie finančného rozpočtu príspevkových a 

rozpočtových organizácií obce k 30.09.2024 bez výhrad. 

Nakoľko z poslancov ani k tomuto bodu nemal nikto pripomienky, poslankyňa Rita Bicsan 

Sztraka prečítala návrh na uznesenie k tomuto bodu 

  

Uznesenie č. 153 - OZ/2024 bod č. 8 

 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

     čerpanie finančného rozpočtu RO a PO Obce Veľké 

     Úľany k 30.09.2024 

 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené, za hlasovalo všetkých 10 poslancov. 

 

Čerpanie finančného rozpočtu VPS PO, MKS, ZŠ Mikuláša Lieskovského, ZŠ Mihálya 

Borsosa s VJM, MŠ, MŠ s VJM, ako aj Školskej jedálne tvoria prílohu zápisnice. 

  

K bodu 9) programu - Návrh na vytvorenie opravnej položky 

k nevymožiteľným pohľadávkam 
 

 Pán starosta konštatoval, že materiál dostali poslanci aj k tomuto bodu písomne, 

zároveň požiadal predsedu finančnej komisie o stanovisko komisie k tejto problematike.  

 Pavol Száraz informoval poslancov, že komisia sa zaoberala aj s touto problematikou 

na predmetnom zasadnutí, na ktorej ekonómka OcÚ, pani Tornyaiová informovala členov 

komisie o dôvodoch tvorby opravných položiek. Opravné položky k nevymožiteľným 

pohľadávkam sa tvoria dôvodu nesprávne vyrubenej, alebo duplicitne vyrubenej dane z dôvodu, 

že sa vyrubili pri predaji alebo prevode majetku pôvodnému aj novému majiteľovi. Dodal, že 

v materiáli, ktorý dostali poslanci sú presne vymenované všetky položky podľa mien FO ako aj 

firiem, a sú to už naozaj tie položky, ktoré sa nedajú vymáhať. Zároveň vyslovil poďakovanie 

ekonómke, ako aj správcovi dane za to, že čo sa dalo všetko vymáhali.   

Následne tlmočil stanovisko finančnej komisie nasledovne:    

 „Finančná komisia navrhuje Obecnému zastupiteľstvu vo Veľkých Úľanoch odpísať 

opravné položky k nevymožiteľným daňovým pohľadávkam, kde od doby splatnosti uplynula doba 

dlhšia ako 1080 dní, prípadne bola daň vyrubená duplicitne k 31.12.2024 a to do výšky 100 % 

menovitej hodnoty pohľadávky t. j. 18 927,30 €.“  

 Do diskusie sa ako prvý prihlásil poslanec Ján Rudolf, ktorý sa informoval v tomto 

materiáli na dlh firmy GENERVA s.r.o. 

 Pán starosta odpovedal, že sa jedná o priestory bývalej firmy INCOMED, kde celý 

areál obec užívala už aj pred tým, kým bola celá kúpna suma vyplatená. Nebola urobená 

kompenzácia s firmou GENERVA. 

 Nakoľko iné dotazy neboli, členka návrhovej komisie prečítala návrh na uznesenie. 
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Uznesenie č. 154 - OZ/2024 bod č. 9 

 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

     vytvorenie opravných položiek  k 31.12.2024 k  

     nevymožiteľným nedaňovým pohľadávkam, kde od doby 

     splatnosti uplynula doba dlhšia, ako 1080 dní – prípadne 

     je daň vyrubená duplicitne – opravná položka sa tvorí do 

     výšky 100 % menovitej hodnoty pohľadávky – t.j.  

     18 927,30 €. 

 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené, za hlasovalo všetkých 10 poslancov. 

Materiál tvorí prílohu zápisnice. 

  

K bodu 10) programu - Návrh na prevod vlastníctva nehnuteľného majetku 

obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa (pozemok KN-C parc. č. 177/2 , 

novovytvorená parc. č. 177/10, parc. č. 177/4  na ulici Hlavnej k budove súp. č. 

585 a 586 ) 
 

 Pán starosta konštatoval, že poslanci dostali materiál k tomuto bodu písomne. Jedná sa 

o návrh prevodu nehnuteľného majetku, na ktorý bol schválený zámer prevodu na predošlom 

zasadnutí OZ. Zámer bol riadne zverejnený na úradnej tabuli, ako aj na webovej stránke obce.   

 Ohľadne tohto bodu mal obecný úrad zabezpečiť znalecký posudok na pozemky pod 

bytovkami so s. č. 585 a 586 a na priľahlé pozemky. Táto úloha bola splnená. Znalecký 

posudok bol vypracovaný na celkovú výmeru 1134 m2 x 66,95 €, t.j. 75 921,30 €. Uviedol, že 

keď sa poslanci rozhodnú, že tieto pozemky obec predá, tak to bude závisieť od vlastníkov, či 

odkúpia, alebo nie. Poprípade sa s nimi uzavrie nájomná zmluva. Žiaľ podľa zákona už nie je 

možné cenu znížiť, majetok obce je možné predávať za cenu, ktorú určil znalec v znaleckom 

posudku. 

 Nakoľko do diskusie sa nikto neprihlásil, členka návrhovej komisie prečítala návrh na 

uznesenie. 

  

Uznesenie č. 155 - OZ/2024 bod č. 10 

 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

 

a) v súlade s § 9a ods. 15, písm. f/ zákona č. 138/1991 Zb.  o majetku obcí v znení neskorších 

zmien a doplnkov a s článkom 7, ods. 5, písm. f) Zásad o hospodárení a nakladaní s majetkom 

obce prevod vlastníctva nehnuteľného majetku obce  z dôvodu hodného osobitného zreteľa:  

- pozemok KN- C parc. č. 177/2 vo výmere 865 m²,  druh pozemku zastavaná plocha,  

- pozemok KN- C parc. č. 177/4 vo výmere 213 m², druh pozemku zastavaná plocha 

a nádvorie / pozemok pod bytovým domom súp.č. 586/ 

- novovytvorená parcela KN-C  č. 177/10 vo výmere 56 m², druh pozemku zastavaná 

plocha v zmysle Ing. Richardom Škúci – GEODET, so sídlom Dolné Saliby . 91 
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vypracovaného geometrického plánu č. 106/2021, overeného dňa 8.4.2022 Okresným 

úradom, odborom katastrálnym pod. č. 521/2022  

do vlastníctva: majiteľov bytov a nebytových priestorov, vedení na liste vlastníctva č. 2492 

a 2181 v kat. území obce Veľké Úľany  :  

            Bytový dom súp. č. 585: 

- Bc. Eva Lukáčová  

- Ilies Simion 

- Dominika Bachratá 

- Alžbeta Némethová 

- Zuzana Molnárová  

- Mgr. Peter Kotora, PhD. a RNDr. Soňa Kotorová, PhD.  

- Štefan Horváth 

Bytový dom súp. č. 586   

- Mária Brucháčková – v podiele 2 

- Katarína Dvoranová a Zuzana Hostinová 

- Oto Múčka 

- Otto Chrapčiak a Ľubica Chrapčiaková 

- Emília Konečná  

- Edita Schavelová 

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je podľa Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

obce Veľké Úľany a s majetkom štátu, ktorý obec užíva v tomto prípade: Čl. 11, ods. 2/ písm.   

písm. j). 

b)    kúpnu cenu podľa vypracovaného znaleckého posudku č. 174/2024 za všeobecnú  

hodnotu:  75 900 EUR ,  z toho rovnomerne rozdelené medzi vlastníkmi bytov a nebytových 

priestorov:  cca 5 421,50 EUR/vlastník 

 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené, za hlasovalo všetkých 10 poslancov. 

 

K bodu 11) programu - Návrh na vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže za 

účelom prenájmu pozemkov  (orná pôda) v katastrálnom území Nové Osady 

 

 Pán starosta informoval poslancov, že obec má na prenájom ornú pôdu v kat. území 

Nových Osád, ktorú naposledy mal v prenájme Oto Tomovič, ktorý nájomnú zmluvu 

vypovedal. Preto treba vypísať novú obchodnú verejnú súťaž. Materiál k tomuto bodu 

poslanci dostali aj s návrhom na uznesenie. Zároveň požiadal poslancov, aby sa prihlásili do 

komisie na vyhodnotenie verejnej súťaže. 

 Do diskusie sa nikto z poslancov neprihlásil, preto člen návrhovej komisie Zoltán 

Máriš prečítal návrh na uznesenie. 
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Uznesenie č. 156 - OZ/2024 bod č. 11 

 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

 

a) vyhlásenie  obchodnej verejnej súťaže na prenájom nehnuteľností – poľnohospodárskych   

    pozemkov v  kat. území: Nové Osady, v obci  Veľké Úľany, 

 

Parcela 

registra E 

KN  

výmera Podiel 

vlastníka 

Užívaná 

výmera     

v m² 

Druh 

pozemku 

Číslo LV 

5839 1158 1/1 17 orná pôda 202 

5846/1 525 1/1 525 lesný 

pozemok 

202 

5952 12588 1/1 12342 orná pôda 202 

5953/3 6938 1/1 6816 orná pôda 202 

6027 1629 1/1 1009 orná pôda 202 

6129/1 2791 1/1 918 orná pôda 202 

 

CELKOVÁVÝMERA: 21 627 m²  ( 2,1627 ha) 

 

b)  podmienky verejnej obchodnej súťaže :  

- minimálna hodnota  prenájmu poľnohospodárskych pozemkov: 433 EUR/rok za 

2,1627 ha 

- lehota na  podávanie návrhov:   do 31.12.2024 

- spôsob podávania návrhov: cez elektronickú schránku, v listinnej podobe, ak záujemca 

nemá aktivovanú elektronickú schránku 

- lehota na vyhodnotenie návrhov: do 10 kalendárnych dní od uplynutia lehoty na 

predkladanie návrhov  

- lehota na oznámenie prijatia najvhodnejšieho návrhu : do 5 pracovných dní od 

vyhodnotenia návrhov  

- doba nájmu – určitá na 5 rokov 

 

c) zriadenie komisie na vyhodnotenie verejnej obchodnej súťaže , súťažných návrhov 

v zmysle článku 8, ods. 6) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce: 

Ján Rudolf, Katalin Lancz Bózsing, Pavol Száraz, Zoltán Lencsés, Kristián Lipták.  

 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené, za hlasovalo všetkých 10 poslancov. 

 

 

Po tomto bode pán starosta vyhlásil 10 minútovú prestávku. 

Prestávka od 19:10 – 19:20 
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K bodu 12) programu – Žiadosť o odkúpenie pozemku, časti parcely KN-C 

č.1190/72 
 

 Pán starosta informoval poslancov, že Roman Rigo, bytom Pionierska 1633/32 Veľké 

Úľany, žiada o odkúpenie nehnuteľnosti, pozemok parcely č. 1190/72, druh záhrada o výmere 

52 m2 , v kat. území Veľké Úľany, z dôvodu rozšírenia svojho pozemku. Spomínaná časť 

ulice vo výmere 52 m2 (26 m dlhá a 2 m široká) susedí s hranicou pozemku žiadateľa.  

 Ďalej informoval, že sa jedná o časť pozemku pri dočasnej miestnej komunikácii, 

ktorá je spevnená len drťou. Povedal, že on sám navštívil pána Riga a zistil, že časom by obci 

tento pozemok chýbal, lebo v tej lokalite podľa Územného plánu obce by mala byť výstavba 

rodinných domov. 

 Následne otvoril diskusiu k tomuto bodu, do ktorej sa prihlásili: Kristián Lipták a 

Sandra Machová. 

 Poslanec Kristián Lipták sa informoval, že keby sme ten úzky pás predali, aká šírka 

by zostala. 

 Odpovedal pán starosta, že keby sme predali tie 2 m, tak by predmetný pozemok 

nestačil na miestnu komunikáciu. 

 Poslankyňa Sandra Machová sa informovala, či je tá cesta v celej dĺžke rovnako 

široká. 

 Pán starosta odpovedal, že áno. 

 Faktickou otázkou sa opäť prihlásil Kristián Lipták, ktorý sa pýtal, či je to polovica 

komunikácie. 

 Odpovedal Pavol Száraz, že na tej mapke, ktorá je v materiáloch ešte chýba druhá 

časť komunikácie. Ale do budúcnosti musíme myslieť aj na odvodňovacie priestory pri 

miestnej komunikácii. V prípade výstavby by sa tam vytvorila aj križovatka, na ktorú ten 

pozemok obec potrebuje. 

 Faktickou poznámkou sa prihlásil poslanec Ján Rudolf, uviedol, že z priložených 

fotiek nie je známe o aký priestor sa jedná, či je to obecné, alebo má tam aj súkromník. 

 Pán starosta odpovedal, že je tam obecný pás a časť je v súkromnom vlastníctve. 

Nakoľko už iné pripomienky neboli, člen návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie 

v nasledovnom znení. 

 

Uznesenie č. 157 - OZ/2024 bod č. 12 

 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

     žiadosť Romana Rigo, bytom Pionierska 1633/32 Veľké 

     Úľany o odkúpenie pozemku KN-C č.1190/70 vo výmere 

     cca 52 m2 

 

Za hlasovalo 5 poslancov: Sandra Machová, Zoltán Máriš, Katalin Lancz Bózsing, 

Kristián Sercel, Zoltán Borovský 

Proti hlasovali 3 poslanci: Pavol Száraz, Zoltán Lencsés a Kristián Lipták 

Hlasovania sa zdržali 2 poslanci: Ján Rudolf a Rita Bicsan Sztraka 
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Pán starosta konštatoval, že návrh nebol schválený - neprešiel, lebo na schválenie je 

potrebná nadpolovičná väčšina hlasov prítomných poslancov, čo je 6 hlasov. 

 

K bodu 13) programu - Návrh na vyhlásenie výberového konania na 

obsadenie funkcie štatutára PO VPS  
 

 Pán starosta informoval poslancov, že funkčné obdobie štatutára VPS PO – riaditeľa 

Jozefa Sztraku sa končí už aj po polročnom predĺžení. Obec plánovala zahájiť činnosť 

Sociálneho podniku, ktorý by prevzal aj činnosti VPS PO. Žiaľ z rôznych objektívnych príčin 

sa to nepodarilo.  

 Teraz treba vyhlásiť výberové konanie na obsadenie tejto funkcie. Návrh úplného  

znenia na vyhlásenie výberového konania dostali poslanci písomne. A po schválení OZ bude 

zverejnené na úradnej tabuli a webovej stránke obce. Zároveň požiadal poslancov, aby sa 

prihlásili do komisie na výber uchádzača.  

 Do diskusie sa nikto neprihlásil, preto člen návrhovej komisie prečítal návrh na 

uznesenie. 

 

Uznesenie č. 158 - OZ/2024 bod č. 13, písmeno a) 

      

    Obecné zastupiteľstvo vyhlasuje  

     v zmysle  § 5 ods. 3 zákona č.  552/2003 Z.z. o výkone 

     práce vo verejnom záujme výberové konanie na  

     obsadenie funkcie štatutárneho zástupcu   

     Verejnoprospešných služieb, príspevková organizácia 

     Obce Veľké Úľany  

 

Uznesenie č. 158 - OZ/2024 bod č. 13 písmeno b) 

 

     Obecné zastupiteľstvo zriaďuje  

     komisiu na  výber uchádzača na obsadenie funkcie  

     štatutárneho zástupcu (riaditeľa VPS PO)  

     v zložení: Pavol Száraz, Ján Rudolf, Zoltán Borovský, 

     Kristián Sercel, Zuzana Metzner 

 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené, za hlasovalo všetkých 10 poslancov. 

 

K bodu 14) programu - Návrh na zámenu nehnuteľností  a uzavretie 

zámennej zmluvy v k. ú. Veľké Úľany  
 

 Pán starosta informoval poslancov, že bola podaná žiadosť zo strany MVDr. Alojza 

Mikócziho o usporiadanie vlastníckych vzťahov k pozemkov pod stavbami, jednak pod 

stavbou súpisným číslom 257 o výmere 61 m2 , ako aj pod stavbou – garáží nachádzajúcich sa 
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vo dvore kaštieľa Kerekes, ako aj prevod vlastníctva k stavbe s. č. 257 o výmere 61 m2 , ako 

aj pozemkov pod touto stavbou. 

 

 Navrhovanou zámennou zmluvou obec Veľké Úľany nadobudne pozemok o celkovej 

výmere 70 m2 a stavbu o výmere 61 m2 . MVDr. Alojz Mikóczi nadobudne pozemok 

o výmere 2 m2 . 

 Zámenu MVDr. Alojz Mikóczi navrhol uskutočniť odplatne. Obec má menovanému 

zaplatiť 10 000 €.     

 Pán starosta ešte dodal, že teraz pán Mikóczi ruší svoje podnikanie v tejto lokalite 

a chce pozemok zveľaďovať inou formou, preto je potrebné usporiadanie týchto pozemkov. 

Obec spomínané pozemky potrebuje, nakoľko je tam naplánovaná výstavba Domu seniorov. 

 Zároveň otvoril diskusiu k tomuto bodu, do ktorej sa prihlásili Kristián Lipták, Rita 

Bicsan Sztraka a Ján Rudolf.  

 Poslanec Kristián Lipták sa informoval, či pri kúpe kaštieľa Kerekes predmetný 

pozemok a stavba neboli zakúpené? 

 Pán starosta odpovedal, že pri kúpe kaštieľa Kerekes, ako aj pozemkov, tieto 

nehnuteľnosti neboli zahrnuté do kúpnej zmluvy, ale obec ich od tej doby využíva. 

  Pani prednostka k tomuto dodala, že obec kúpnu zmluvu uzavrela s inými 

vlastníkmi, predávajúcim vtedy nebol MVDr. Mikóczi. 

 Poslankyňa Rita Bicsan Sztraka upozornila na to, že pri vytýčení hranice pozemkov 

zasiahlo to až do bežeckej dráhy školského ihriska.  

 Pán starosta odpovedal, že asi bola hranica zle vykolíkovaná. Nebude zasahovať do 

bežeckej dráhy. Geodet ešte vykoná presné zameranie pozemku. Okrem toho pán Mikóczi 

prisľúbil, že urobí aj oplotenie.   

 Poslanec Ján Rudolf sa informoval, či v rozpočte máme financie na kúpu 

nehnuteľnosti 10.000 €, kto a na základe čoho určil túto cenu? 

 Pán starosta odpovedal, že cena bola určená dohodou. Je to výhodná  cena, lebo sa  

jedná o 70 m2 pozemku + stavba. Od majiteľov pozemkov pod VPS sme tiež vykupovali 

pozemky za 100 €. A pri návrhu kúpnej ceny pán starosta vychádzal z tých cien. Ešte dodal, 

že keď obec kupuje pozemky, tak tam nemusí byť znalecký posudok, len pri predaji obecného 

majetku. V rozpočte je vytvorená položka na nákup pozemkov.  

 Nakoľko už iné otázky neboli členka návrhovej komisie prečítala návrh na uznesenie.  

  

Uznesenie č. 159 - OZ/2024 bod č. 14 

 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

 

uzatvorenie Zámennej zmluvy medzi Obcou Veľké Úľany a MVDr. Alojzom Mikóczim, 

bytom Dlhá č. 225/125, 925 22 Veľké Úľany v rozsahu: 

 

1. Geometrickým plánom č. 09-08/2024, vyhotoveným dňa 01.10.2024, vyhotoviteľom 

Ing. Csabom Blazsekom, súkromným geodetom, so sídlom 806, 925 01 Matúškovo, 

IČO: 48061077, úradne overeným Okresným úradom Galanta, katastrálnym 

odborom, dňa 06.11.2024, pod číslom: 1533/2024 (ďalej len ako „Geometrický 
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plán“), vyhotovený za účelom zamerania stavieb na p.č. 179/36, 37, 40, na p.č. 

179/42,44, a oddelenie pozemkov p.č. 179/38, 39, 41, 43 boli vytvorené nasledujúce 

pozemky: 

a) z parcely reg. „C“ KN s parcelným číslom 179/10, o výmere 368 m2, druh 

pozemku zastavaná plocha a nádvorie, zapísaná na LV č. 3092, vo výlučnom 

vlastníctve MVDr. Alojza Mikócziho v podiele 1/1 k celku, boli vytvorené: 

- parcela č. 179/10, o výmere 306 m2, druh pozemku zastavaná plocha 

a nádvorie, 

- parcela č. 179/37, o výmere 58 m2, druh pozemku zastavaná plocha 

a nádvorie, (ďalej len ako „parcela č. 179/37“), 

- parcela č. 179/39, o výmere 4 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, 

(ďalej len ako „parcela č. 179/39“), 

b) z parcely reg. „C“ KN s parcelným číslom 179/19, o výmere 145 m2, druh 

pozemku zastavaná plocha a nádvorie, zapísaná na LV č. 4373, vo výlučnom 

vlastníctve Obce Veľké Úľany v podiele 1/1 k celku, boli vytvorené: 

- parcela č. 179/19, o výmere 38 m2, druh pozemku zastavaná plocha 

a nádvorie, 

- parcela č. 179/36, o výmere 99 m2, druh pozemku zastavaná plocha 

a nádvorie, 

- parcela č. 179/38, o výmere 6 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, 

- parcela č. 179/43, o výmere 2 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, 

(ďalej len ako „parcela č. 179/43“), 

c) z parcely reg. „C“ KN s parcelným číslom 179/2, o výmere 2485 m2, druh 

pozemku zastavaná plocha a nádvorie, zapísaná na LV č. 3092, vo výlučnom 

vlastníctve MVDr. Alojza Mikócziho v podiele 1/1 k celku boli vytvorené: 

- parcela č. 179/2, o výmere 2477 m2, druh pozemku zastavaná plocha 

a nádvorie, 

- parcela č. 179/40, o výmere 4 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, 

(ďalej len ako „parcela č. 179/40“), 

- parcela č. 179/41, o výmere 3 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, 

(ďalej len ako „parcela č. 179/41“), 

- parcela č. 179/44, o výmere 1 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, 

(ďalej len ako „parcela č. 179/44“), 

d) z parcely reg. „C“ KN s parcelným číslom 179/18, o výmere 2653 m2, druh 

pozemku zastavaná plocha a nádvorie, zapísaná na LV č. 4373, vo výlučnom 

vlastníctve Obce Veľké Úľany v podiele 1/1 k celku boli vytvorené: 

- parcela č. 179/18, o výmere 2651 m2, druh pozemku zastavaná plocha 

a nádvorie, 

- parcela č. 179/42, o výmere 2 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie; 

2. Na parcelách vytvorených Geometrickým plánom, konkrétne na parcele č. 179/37, na 

parcele č. 179/44 a na parcele č. 179/42 sa nachádza stavba so súpisným číslom 257, 

druh stavby: samostatne stojaca garáž, popis stavby: garáž a hospodárska budova (ďalej 

len ako „stavba č. 257“). Stavba č. 257 má výmeru 61 m2. Výlučným vlastníkom stavby 

č. 257 je MVDr. Alojz  Mikóczi. Stavba č. 257 mala pôvodne výmeru 368 m2 
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a nachádzala sa na pôvodnej parcele č. 179/10, o výmere 368 m2. Stavba č. 257 

o súčasnej výmere 61 m2 vznikla odstránením časti pôvodnej výmery stavby č. 257, 

ktorá mala 368 m2. Pôvodná časť stavby č. 257 bola odstránená na základe Rozhodnutia 

Obce Veľké Úľany zo dňa 04.09.2024, č. j. TX6/552,553,554/2024.   

3. Obec má nadobudnúť : 

 parcely číslo v geometrickom pláne: 179/37, 179/39, 179/40, 179/41, 179/44 o celkovej 

výmere 70 m2, - stavbu so súpisným číslom 257, o výmere 61 m2,  ktorá sa nachádza na 

parcelách číslo v geometrickom pláne: 179/37, 179/44, 179/42 

 4.      MVDr. Alojz Mikóczi má nadobudnúť parcelu v geometrickom pláne KN-C č. 179/43     

 o výmere 2 m2 

 5.   Odplata za zámenu: Obec Veľké Úľany sa zaväzuje zaplatiť MVDr. Alojzovi 

 Mikóczimu sumu 10.000,- Eur (slovom: desaťtisíc Eur), na bankový účet MVDr. 

 Alojza Mikócziho, a to do 14 kalendárnych dní odo dňa uzatvorenia 

Za hlasovalo 9 poslancov. 1 poslanec - Ján Rudolf sa hlasovania zdržal.  

Pán starosta konštatoval, že návrh uznesenia bol nadpolovičnou väčšinou schválený. 

 

K bodu 15) programu – Žiadosť nájomcu kúpaliska o dotáciu na prevádzku 

kúpaliska Modrá perla 

 

 Pán starosta prečítal žiadosť Martina Blšťáka, nájomcu kúpaliska Modrá perla v tomto 

znení: 

„Na základe nájomnej zmluvy zo dňa 29.12.2023, čl.4, bod 1,3 Vás týmto žiadam o dotáciu na 

prevádzkovanie kúpaliska v letných mesiacoch. 

Odôvodnenie: 

Prevádzka kúpaliska bola zahájená 15.06.2024 a ukončená bola 15.09.2024. Počas letnej 

sezóny bola kúpalisko štyri dni (3 soboty a 1 piatok) otvorené z dôvodu akcie v skrátenom 

čase od 10.00 do 17.00 hodiny. 

Aj napriek priaznivého počasiu bola kúpalisková časť v strate (v príloha vyúčtovanie príjmov 

a výdavkov“. 

Pán starosta konštatoval, že vyúčtovanie dostali aj poslanci písomne, v ktorom je uvedené, že 

príjmy kúpaliska boli vo výške 27.800 € a výdaje 46.730 €. Vykázaná strata je 18.930 €. 

 Následne pán starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu, do ktorej sa prihlásili Kristián 

Lipták a Pavol Száraz. 

 Poslanec Kristián Lipták sa informoval, že ako bolo zo strany detí využité zľavnené 

vstupné, ktoré bolo pred časom na zasadnutí OZ schválené.  

 Na jeho dotaz odpovedal Pavol Száraz, ktorý uviedol, že nájomca vyfakturoval za 

tieto vstupenky približne 1000 €. Avšak zo strany rodičov bolo nakúpených viac zľavnených 

lístkov, ako bolo odovzdané na kúpalisku. Navrhol na ďalšie zasadnutie dodať presné 

vyúčtovanie tohto zľavneného vstupného. 
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 Ďalej dodal, že nakoľko na jar pán Blšťák informoval obec, že detský bazén nebude 

v prevádzke, lebo treba vykonať rekonštrukciu, Obec prisľúbila pomoc a zaplatila faktúru za 

rekonštrukciu detského bazéna cca 8300 €. 

 Pán starosta ešte dodal, že nakoľko pozemok pod sociálnymi zariadeniami na 

kúpalisku vlastní rakúska firma, nájomca mu platí prenájom, ktorý však mu obce refunduje. 

Ďalej uviedol, že obec s týmito výdajmi investovala v tomto roku do prevádzky kúpaliska 

približne 10 000 €. 

 Nakoľko ďalšie pripomienky a dotazy neboli členka návrhovej komisie prečítala návrh 

na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 160 - OZ/2024 bod č. 15 

 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje 

     dotáciu na prevádzkovanie kúpaliska v letných  

     mesiacoch v zmysle bodu 4.1.3 Článku IV.  

 

Za hlasovali 4 poslanci: Pavol Száraz, Kristián Lipták, Zoltán Lencsés a Zoltán 

Borovský 

Proti hlasovali 2 poslanci: Zoltán Máriš a Ján Rudolf 

Hlasovania sa zdržali 4 poslanci: Rita Bicsan Sztraka, Kristián Sercel, Katalin Lancz 

Bózsing a Sandra Machová. 

Pán starosta konštatoval, že návrh neprešiel. Uznesenie nebolo schválené.  

  

K bodu 16) programu – Diskusia 
 

 Pán starosta otvoril ďalší bod rokovania – diskusiu, do ktorej sa v poradí prihlásili: 

Pavol Száraz, Ritan Bicsa Sztraka, Ján Rudolf a Kristián Lipták. 

 Zástupca starostu Pavol Száraz požiadal poslancov, hlavne predsedov odborných  

komisií, aby odovzdali materiály a prezenčné listiny zo zasadnutí komisií. Ďalej uviedol, že 

napriek nanesenej požiadavky na predošlom zasadnutí OZ návrh do rozpočtu podala len 

Komisia kultúry a mládeže. Uviedol, že návrh rozpočtu na rok 2025 je už vypracovaný a bude 

zverejnený na úradnej tabuli a webovej stránke obce. Poslanci ho dostanú v najbližších dňoch, 

aby sa k nemu vedeli vyjadriť, respektíve podať návrh na zmenu niektorých položiek.  

 Pán starosta ešte dodal, že návrh rozpočtu bude zverejnený 21.11.2024 a návrhy 

Všeobecne záväzných nariadení, ktoré treba prijať na decembrovom zasadnutí OZ budú 

zverejnené na budúci týždeň – po 25.11.2024. 

 Ďalej pán starosta poskytol niekoľko informácií k návrhu rozpočtu a VZN o daniach 

a odpadoch. Konštatoval, že obec minulý rok nepristúpila k zvýšeniu daní a poplatkov, ale 

tento rok vzhľadom na súčasnú situáciu verejnej správy, musí obec pristúpiť aj 

k nepopulárnym opatreniam. Čo sa týka daní z pozemkov pre fyzické osoby zostane výška 

nezmenená. Dane z nehnuteľností pre fyzické osoby sa trochu zvýšia. Podľa jeho prepočtov 

bude zvýšenie cca 30 €/na rok. Príjmy zo zvýšených daní by sa použili na vytvorenie ďalších 

tried v podkroví ZŠ slovenskej. Ďalej dodal, že keby sa podarilo uskutočniť predaj 46 ha 
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ostatnej plochy v extraviláne a areálu VPS PO, tak v ďalších rokoch by obec mohla opäť 

znížiť dane.  

 Ohľadne odpadového hospodárstva povedal, že aj keď väčšina obyvateľov svedomite 

separuje odpad, ešte stále sú domácnosti, ktoré to nerobia. Pozbieraný komunálny odpad by 

mal byť pred odovzdaním na skládku ešte raz vyseparovaný, lebo ešte stále je veľa takého 

odpadu v smetných nádobách, ktoré tam nepatria. V súčasnosti obec nevyváža komunálny 

odpad na skládku do Čiernej Vody, ale do Dolného Baru a s tým sa zvýšili aj náklady na 

likvidovanie odpadu. Nakoľko obec vykazovala separovanie na 60% teraz platíme za uloženia 

11 €/tonu odpadu. Podľa nového návrhu by tento poplatok mal zvýšiť na 70 €/tonu, čo je 

značné zvýšenie. Obec bude musieť pristúpiť k priamym kontrolám smetných nádob (kuka), 

hlavne u tých domácnostiach, kde sa pravidelne neseparuje. Kvôli šetreniu a ochrany 

životného prostredia obec bude zabezpečovať odvoz komunálneho odpadu v dvojtýždňových 

intervaloch, a  to vždy v párny týždeň. Harmonogram zberu separovaného odpadu bude 

uvedený v kalendári, ktorý bude doručený do každej domácnosti, ako aj v decembrovom čísle 

obecných novín. Čo sa týka paušálneho poplatku za domácnosť 30 €, respektíve zvýhodnený 

poplatok 15 € zostane nezmenený. Čo sa týka odvozu komunálneho odpadu, tam je navrhnuté 

zvýšenie a to pri 120 l smetnej nádoby z 2 € na 3 €, u 240 l smetnej nádoby zo 4 € na 6 €, 

pričom frekvenciu odvozu určí občan, podľa toho koľkokrát si vyloží zbernú nádobu na 

odvoz. 

 Ďalšou diskutujúcou bola poslankyňa Rita Bicsan Sztraka, ktorá upozornila opäť na 

vysoké rastliny pri parkovisku pri základných a materských školách. Upozornila na to, že je 

veľmi nebezpečné, nakoľko nie je vidieť na cestu, respektíve  vodiči nevidia, či nevybehne 

nejaké dieťa.  

 Faktickou poznámkou sa prihlásila poslankyňa Sandra Machová, ktorá povedala, že 

tam bola nepremyslená výsadba zelene. Bolo by treba vysadiť tam iné rastliny, respektíve 

stromy. 

 Pán starosta prisľúbil, že problematika bude vyriešená. 

 Ďalším diskutujúcim bol poslanec Ján Rudolf, ktorý uviedol, že aj on chcel navrhnúť, 

aby harmonogram zberu bol zverejnený aj v obecných novinách. Ďalej sa opätovne 

informoval o stave ohľadne cintorína na Hajmáši – uviedol, že obyvatelia osád – Sedína aj 

Hajmáša by boli ochotní poskytnúť pomoc aj so svojou prácou.   

  Jeho ďalšia otázka sa týkala mostu na Hajmáši, lebo je tam zvýšená doprava 

kamiónov. Požiadal, aby bol napísaný list na VÚC, aby preverili stav predmetného mosta. 

 Na jeho otázky odpovedal pán starosta: 

 Ohľadne harmonogramu uviedol, že to bude zverejnený v obecných novinách spolu 

s najdôležitejšími informáciami ohľadne zberu odpadu.  

 Čo sa týka mostu na Hajmáši uviedol, že ako už aj na minulom zasadnutí povedal, 

most nie je v najhoršej kategórii. Napriek tomu prisľúbil napísanie listu a vyžiadanie 

stanoviska VÚC, či je most rizikový. 

 Čo sa týka cintorína na Hajmáši, už je návrh na katastri, a vybavujú sa aj ďalšie 

vedľajšie pozemky. Okrem toho na úrade už vybavujú „Štatút cintorína“. Matrikárka zisťuje, 

aké doklady potrebujeme k legalizovaniu cintorína. 

 Prednostka obecného úradu Zuzana Metzner ešte dodala, že požiadavka je už 

podaná, a čaká sa na informácie, aké doklady treba zabezpečiť. 
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 Ďalším diskutujúcim bol poslanec Kristián Lipták, ktorý sa v mene úľanských 

bežcov poďakoval obci a komisii športu a telesnej výchovy za pomoc pri pravidelných, 

mesačných  akciách „Beh zdravia“. 

 Nakoľko na ďalšom zasadnutí OZ má byť schválený rozpočet na rok 2025, navrhol, 

aby sa poslanci zišli na pracovnom zasadnutí, kde by sa mohli prerokovať a vysvetliť 

jednotlivé položky rozpočtu. Okrem toho na pracovnom zasadnutí by mohli diskutovať aj 

o poplatkoch za odvoz smeti. Zmeny by sa mali robiť podľa vypracovanej analýzy 

odpadového hospodárstva. 

 Na záver sa opýtal aj na stavebné úpravy na II. etape cyklotrasy, či sa už niečo urobilo. 

 Na jeho otázky odpovedal pán starosta, ktorý uviedol, že nie je proti pracovnému 

zasadnutiu, keď s tým budú súhlasiť ostatní poslanci, môžu prediskutovať rozpočet aj 

poplatok za odvoz odpadov. 

 Ohľadne cyklotrasy II. etapy uviedol, že sa čaká na odpoveď od projektanta. 

Faktickou poznámkou sa prihlásil opäť Kristián Lipták, ktorý uviedol, že keď bude zber 

komunálneho odpadu v dvojtýždňových intervaloch, možno že bude opäť viac čiernych 

skládok v katastri obce. 

 Ďalšou faktickou poznámkou sa prihlásil Ján Rudolf, ktorý podporil návrh Kristiána 

Liptáka, ohľadne pracovného zasadnutia poslancov k rozpočtu na rok 2025. 

Nakoľko už ďalšie pripomienky neboli, pán starosta ukončil tento bod rokovania. 

 

K bodu 17) programu – Záver 
 

 Pán starosta konštatoval, že všetky body programu 15. plánovaného verejného 

zasadnutia OZ boli vyčerpané. Poďakoval sa za účasť a aktívny prístup poslancov. Následne 

ukončil 15. zasadnutie OZ. 

 

 

Mgr. Zuzana Metzner, MBA     Ing. František Gőgh, DBA  

Prednostka OcÚ      Starosta obce 

 

 

O v e r o v a t e l i a: 

 

 

Mgr. Lancz Bózsing Katalin......................................................................................................... 

Ing. Ján Rudolf, PhD.................................................................................................................. 

 

Zasadnutie prebiehalo od 18:05 do 20,35 hod.  

Za správnosť: Alžbeta Szárazová  

 


